#### 輔導科 108 年度 8 月份教化藝文活動看板

# The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in August, 2019

#### 1. 2019 年新店戒治所孝道月法會

The 2019 Month of Filial Piety Service in Sindian Drug Abusers
Treatment Center

8月8日下午,本所與財團法人佛光山慈悲社會福利基金會、佛光山金光明寺於中山堂共同辦理「2019年新店戒治所孝道月法會」,活動由副所長率領科室主管參加,法師與志工人員共計30位,全所各單位代表共248名收容人參加。

In the afternoon of August 8, Fo Guang Shan Compassion Foundation, Jin Guang Ming Temple and the center held the Month of Filial Piety Service together in the Zhong Zheng Hall of the center. The activity was hosted by the deputy superintendent. There are the directors of sections and offices, 30 masters and volunteers as well as 248 inmates attending the activity.









### 2. 八月份文康競賽~『禪繞畫彩繪比賽』

Art and Cultural Competition in August: "Zentangle Drawing Contest"

8月15日舉辦八月份文康競賽~『禪繞畫彩繪比賽』,共計有24名收容人參加,經評分後第一名為平一班0442 邱00,第二名為平四班0246 蔡00,第三名為義二班1049 薛00。

On August 15, the center held the art and cultural competition of August: "Zentangle Drawing Contest". There are 24 inmates attending the contest. The result is as follows: the first place XX Qiu from the Ping 1 Class, the second XX Cai from the Ping 4 Class

and the third 1049 XX Xue from the Yi 2 Class.

相關照片











## 3. 「窗內有藍天」高牆心希望生命教育講座

The Speech of the Life Education: "Skies of Blue Behind the Wall-Hope Behind the Wall

8月22日下午,本所與台北市婦女會於中正堂共同辦理「窗內有藍天」高 牆心希望生命教育講座,活動由副所長主持,來賓共計3位,平一、平二 班共111名收容人參加

In the afternoon of August 22, Women Association of Taipei City held the speech of the life education: "Skies of Blue Behind the Wall-Hope Behind the Wall. The activity was hosted by deputy superintendent and there are 3 guests as well as 111 inmates from the Ping 1 and 2 attending the speech.

## 相關照片









